



FREEBUTE

安全止疼

FOR FREER MOVEMENT 活动轻松自如

1. RECOMMENDED USE 使用建议

Cavalor® FreeBute helps maintain supple muscles and joints. It provides the natural relief that horses sometimes need to maintain free movement. Sport horses need to feel good for optimum performance. Cavalor® FreeBute supports muscles and joints for improved mobility. Relief from pain and discomfort is the beginning of any healing and recovery process. However, many pain relievers contain prohibited substances or may have adverse side effects. Cavalor® FreeBute contains only safe, natural ingredients. It is gentle on the stomach and can provide relief in many situations.

Cavalor 安全止疼 FreeBute 可以保持肌肉和关节的柔软度，可以通过天然有效的成分，让您的爱马享受自由活动。运动马为达到最佳竞技状态，首先要感觉良好。本产品可以有效协助马的肌肉和关节，提高运动灵活性。减轻任何康复和修复过程中的疼痛或者不适。但是市场上许多止疼产品含有违禁物质或者对身体有负面影响。

Cavalor 安全止疼只含安全，天然成分。对肠胃温和无刺激，可以在多种情况下减轻疼痛和不适感。

2. PRODUCT PROPERTIES – KEY INGREDIENTS 产品特征-重要成分



It's all in the mix - a sophisticated blend of herbal ingredients

天然本草配方（多种天然植物精华经过有效配比）

The herbal ingredients in Cavalor FreeBute are especially effective in alleviating symptoms associated with overworked muscles and joints (pain, fever, inflammation).

Cavalor FreeBute 安全止疼草本植物成分可以有效减轻肌肉和关节在高负荷运动中产生的症状（比如疼痛，发热，发炎等）

Our selection of herbs and essential oils reflects the synergies of certain raw materials. Black current, white willow, and the essential oils of blue gum and clove each have different effect mechanisms, making their combined effectiveness stronger. This was also proven in our scientific research 1,2. Essential amino acids such as L-lysine and L-phenylalanine also promote successful recovery after exercise. 我们对草本和精油的选择反映了某些原材料的协同作用。黑加伦，白柳，蓝胶和丁香等精油各有不同的功效，它们按照科学配比，综合功效更强。这也在我们的科学研究 1，2 中得到了证明。必需氨基酸如 L-赖氨酸和 L-苯丙氨酸也促进运动后的成功恢复。

Contains the vitamins and minerals needed by top sport horses.
富含顶级竞技马需要的维生素和矿物质。

Cavalor FreeBute (Paste) contains a complex of B vitamins (B1, B2, B3, B5, B12) that promote carbohydrate metabolism and energy supply. Zinc and manganese support the joints during peak periods whilst vitamin E and selenium protect the cells from overload.

本产品含有维生素 B 族 (B1, B2, B3, B5, B12)可以有效促进碳水化物的代谢和能量供给。锌和锰在运动巅峰期支持保护关节，而维生素 E 和硒保护细胞免受过载。

3. INSTRUCTIONS FOR USE 使用说明

Cavalor® FreeBute comes in 2 formats: powder (ideal for prolonged use) and paste (convenient for occasional use).

Cavalor® FreeBute 安全止痛同系列有两种产品：粉剂（方便长期使用）和高剂（方便携带偶尔使用）

Cavalor® FreeBute Paste 安全止痛膏剂:

1/2 syringe on the evening and 1/2 syringe on the morning before physical activity. Many riders say that their horses benefit more from 1 dose the night before and 1 the morning before exertion. 1 syringe = 60 g. Maximum dosage 240 g per day per horse (=4 syringes).

在高强度训练/比赛前一天晚上 1/2 支，当日早上 1/2 支，许多骑手反馈如果高强度训练/比赛前一天晚上 1 支，当日早上 1 支的效果更好，对马更有益。1 支=60 克，每日最大剂量不超过 4 支（240 克）。

Cavalor® FreeBute 安全止痛粉剂:

Give your horse 20 g daily. Maximum dosage 30 g per day per horse. Cavalor® FreeBute in powder form also contains green-lipped mussel as well as nettle and oregano extracts. It is ideal as a daily supplement for horses with sensitive musculoskeletal systems.

运动马每天 20 克，每天最大剂量 30 克。Cavalor® FreeBute 安全止痛粉剂同时含有绿唇贻贝以及荨麻和牛至等天然提取物。可以给肌肉骨骼系统敏感的马长期每天使用。

使用贴士：

Tip: Start using the Cavalor® secret one-two punch two days before a competition and go for the win.

使用贴士：可以在比赛前两天每天一袋，是帮助您在比赛上取得好成绩的秘密。

Hard-working horses frequently suffer from some stiffness or pain; Cavalor® FreeBute alleviates these complaints so that your horse feels great again. Cavalor® LactaTec stimulates muscles, making them less stiff and more supple to help you give your horse just that little extra for the win. See and feel the difference in just 2 days.

高强度运动马经常遭受身体僵硬或者疼痛。Cavalor®

FreeBute 安全止痛可以有效减轻这些症状，让您的爱马恢复良好的状态。同时配合使用 Cavalor® LactaTec 肌肉排酸系列产品，可以让僵硬的肌肉变的柔软，让您的马有更好的竞技状态。在用 2 天后，您会看到效果。



4. STORAGE & PACKAGING 储存和包装

Store in a cool, dry place. Use FreeBute Paste up to 2 years from date of manufacture. FreeBute can be used even up to 3 years after production.

#/OUTER BOX	EANCODE	PACKAGING 包装	# DAYS 天数
4	 5 902417 425016	Cavalor® FreeBute Paste 6 x 60 g / 6x 0,13 lbs syringes 膏剂 1 盒/6 支*60 克	6
6	 5 901403 425016	Cavalor® FreeBute 800 g / 1,76 lbs jar 粉剂：一盒/800 克	40
8	 5 900376 425016	Cavalor® FreeBute 20x10 g 20 x 1,76 lbs jar 盒装：10 袋*20 克/盒	10